

Date: 23 Apr. 2024

Time: 9:00 – 17:00

Place: Shanghai

The customs and tax essentials of new trading models and supply chains

新贸易模式和供应链的海关和税务要点

member of
wts global

Training: The customs and tax essentials of new trading models and supply chains

培训：新贸易模式和供应链的海关和税务要点

Training Invitation

WTS China is pleased to invite you to participate in an exciting training we jointly run with VDMA on the topic of "The customs and tax essentials of new trading models and supply chains".

培训邀请

威韬商务咨询 (WTS China) 很高兴邀请您参加我们与德国机械设备制造业联合会 (VDMA) 共同举办的关于“新贸易模式和供应链的海关和税务要点”主题的培训。

Training Objective

In recent years, China's domestic and international trading models and supply chains have evolved rapidly. The evolution has opened up new business horizons, which is also accompanied by challenges in customs and tax regimes. Some of these challenges could lead to business feasibility issues.

This session, titled "The customs and tax essentials of new trading models and supply chains", will provide an overview of the development of new trading models and supply chains, and the customs and tax challenges therein.

课程目标

近几年我国的国内和国际贸易模式和供应链结构变得更加多样化。企业的业务因而打开了新的局面。新的业务也带来新的税务和海关问题。其中一些问题甚至可能影响业务的可行性。

本次课程主题为“新贸易和供应链的海关和税务要点”，将为大家综述新贸易和供应链的发展，以及一些商业模式中的重点和挑战。

Course Outline

1. Development of import and export in China;
2. Current status of new trading models;
3. Types of new trading models;
4. Customs and tax essentials.

课程大纲

1. 国家进出口贸易的发展;
2. 新型贸易的现状;
3. 新型贸易的类型;
4. 新型贸易中的海关和税务要点。

Details

Target Audience: CEO, CFO, finance/tax leaders, head of supply chain, head of customs affairs manager, and manager executives

Location: Kempinski The One Suites Hotel Shanghai Downtown, No. 601 Fengyang Road, 200041 Shanghai China

Time: 9:00 – 17:00

详情

目标听众: 首席执行官、首席财务官、财务主管、税务总监/税务主管/税务经理、供应链主管、海关总监

地点: 上海御锦轩凯宾斯基全套房酒店, 上海市凤阳路 601 号

时间: 2024 年 4 月 23 号

9:00 - 17:00

语言：中文

Language: Chinese

Cost: VDMA members: RMB 3,000
Non-VDMA members: RMB 3,500

费用：VDMA 会员：RMB 3,000
非 VDMA 会员：RMB 3,500

Trainer **培训讲师**

WTS China

WTS China is a member firm of WTS Global – which is an international tax and business consulting group. WTS is present in a further 100 locations worldwide through its global network of local partners.

WTS China

威韬商务咨询（WTS China）是 WTS Global 的成员所。WTS Global 是国际税务与商务咨询集团，在全世界范围内超过 100 个地区设有成员所。

WTS China was established in 2006, mainly engaged in corporate tax service, global expatriate services, financial advisory and business consulting, HR assistance services. WTS China provides services to international enterprises involved in manufacturing, engineering, health care, finance & insurance, consumer goods, communication, transportation and logistics, etc.

威韬商务咨询（WTS China）于 2006 年成立，服务范围包括企业税服务、全球外派人员服务、财务与商务咨询，以及人力资源协助服务。威韬中国致力于服务国际企业，客户所涉及的领域包括制造业、工程、医疗、金融保险、消费品、通讯、交通物流等。

Registration **报名**

To register, please click the “Register Here” button below.

欢迎点击下方“登记”按钮。



WTS China at wts.cn.

DISCLAIMER: The contents of this invitation are intended for guidance only and as such should not be regarded as a substitute for professional advice.
Copyright © 2024 by WTS Global. All rights reserved. No part of this issue covered by this copyright may be produced and/or used in any form or by any means – graphic, electronic and mechanical without the written permission of the publisher.